
 
 

Sjællands Odde 19/9 2021 

Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Lyngen-Stenager d. 19/9 2021 hos os Erik. 

Deltagere: Fra bestyrelsen, Erik, , Svend, Ulrik. Suppleanter, Bent, Ulla og Flemming. 

 Der er følgende punkter på dagsordenen: 

1. Siden sidst. 
2. Økonomi. 
3. Udvalget for at se på vores dræn. 
4. Vejene. 
5. Skilt. 
6. Badebroen. 
7. Bådene. 
8. Ting og sager fra Facebook 
9. Alt det jeg har glemt. 

 
1. Generalforsamlingen forløb fint, styret af en ord styre der klarede tingene flot. Dog var der et par sure 

opstød fra enkelte personer fra salen. 
2. Hans kunne ikke deltage med havde sendt en opdatering på vores økonomi, samt rykkere til dem der 

endnu ikke havde betalt kontingent. Foreningen skylder ingen penge væk. 
3. Hans mente ikke han kunne afse tid til deltagelse i drænudvalget, så det er op til Svend og Ulrik at 

aftale hvem der fra bestyrelsen skal være tovholder i udvalget. 
4. Vejene har støvet en del i sommer på trods af den ny behandling de har fået med harpiksholdigt vand. 

Bornholmsvej specielt har været slem i perioder med tørke på trods af behandlingen. Bestyrelsen var 
enige om, at foretage en afretning af Bornholmsvej i april måned, med efterfølgende støvbehandling. 
Senere på sommeren kan endnu en støvbehandling komme på tale hvis der er behov herfor. Beboere 
langs Bornholmsvej melder tilbage til bestyrelsen når / hvis der er behov for dette. 

5. Skilt ud for Spurvevang skal genplaceres når den nye ejer er informeret.  
6. Bestyrelsen besluttede, at forlængelse af badebroen med et tværfag udsættes til næste 

generalforsamling, da der ikke umiddelbart var enighed om udvidelsen i bestyrelsen.  
Badebroen tages op den 23/10 kl. 09.00. 

7. Der er stadig ledige pladser at få på bådepladsen til de kommende nye medlemmer.  
8. Der kan og må ikke sælges fra vores Facebook side, men man kan opslå annoncer for ting der gives 

væk. 
9. Husk at klippe ud mod vejene. Specielt hjørnerne skal man være opmærksom på så udsynet ikke 

blokeres af udhængende grene. 
 

Næste bestyrelsesmødes afholdes d. 23/1-2022. 

Referent: Ulrik Seest 


